
 
 

  
 
 
 
 PROCES – VERBAL 

al şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 
din data de 28.11.2023 

 
 

 Şedinţa ordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 
convocare nr. 939 / 22.11.2023 la iniţiativa domnului Primar Tudorică Marian-Viorel şi s-a desfăşurat în 
sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu ora 16:00. 
 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, declarând deschisă şedinţa de consiliu, 

face prezenţa consilierilor: au confirmat prezența la începerea lucrărilor 16 consilieri locali în funcţie. 
Absent d-nul Prundeanu Narcizel. 

Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel, d-na 
Stoenică Eugenia - director executiv al Direcției economico-financiare, d-na Oprișan Florentina - șef 
Serviciu Buget, finanțe, contabilitate și d-nul Jidovu Laurenţiu, secretar al localităţii, care este asistat în 
notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu Marius, consilier – Compartiment Administraţie publică din 
cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

 
Este prezentă din partea S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L. d-na Rădulescu Ramona – director. 
 
 
II. PROCESUL-VERBAL AL ŞEDINŢEI DE CONSILIU ANTERIOARE 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, supune discuției procesul-verbal din 
data de 24.10.2023 înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 

 
 
III. APROBAREA ORDINII DE ZI 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, dă citire ordinii de zi după cum 
urmează : 

  
1. Proiect de hotărâre referitor la: „ aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al 

Oraşului Drăgăneşti-Olt pe anul 2023” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

2. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea contractării unui împrumut în valoare de 
8.400.000 lei, în conformitate cu prevederile art. 1 din Ordonanța de urgență a Guvernului 
nr.92/2023 privind aprobarea unor măsuri fiscal-bugetare, prin acordarea unor împrumuturi din 
Trezoreria Statului” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
3. Proiect de hotărâre referitor la: „ modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 78 / 31.10.2018 

referitoare la aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiect „Îmbunătățirea eficienței 
energetice, reducerea emisiilor de CO2 și modernizarea  Gradiniței în Orașul Drăgănești-Olt, satul 
Comani“” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
4. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați după  

finalizarea licitației aferenți proiectului „Îmbunătățirea eficienței energetice, reducerea emisiilor 
de CO2 și modernizarea  Gradiniței în Orașul Drăgănești-Olt, satul Comani ”” 



 
 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
5. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea tarifelor aferente prestării activității de 

„Măturatul, spălatul și stropitul căilor publice din localitate, inclusiv colectarea și transportul 
deșeurilor din pământ și pietre provenite de pe căile publice la depozitele de deșeuri, precum și a 
deșeurilor provenite din coșurile stradale la depozitele de deșeuri și / sau la instalațiile de 
tratare" și de " Curăţarea şi transportul zăpezii de pe căile publice şi menţinerea în funcţiune a 
acestora pe timp de polei sau de îngheţ" - componente ale Serviciului de salubrizare de la nivelul 
Oraşului Drăgăneşti-Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
6. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat a  

unei cantităţi de masă lemnoasă rezultată din Parcul orășenesc Drăgănești-Olt și scoaterea la 
vânzare, prin licitaţie publică, a acesteia” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
7. Proiect de hotărâre referitor la: „modificarea și completarea, ca urmare a reanalizării, H.C.L.  

Drăgănești-Olt nr. 87 /24.08. 2023 privind concesionarea suprafeţei de teren de 312 mp, domeniu 
privat al Orașului Drăgănești-Olt, situată în str. Nicolae Titulescu, nr. 16A” 

Iniţiator proiect, Viceprimar Daniel POPESCU 
8. Proiect de hotărâre referitor la: „modificarea și completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 79 /  

27.07.2023 privind aprobarea propunerii de concesionare a suprafeţei de teren de 2.019 mp, 
domeniu privat al Orașului Drăgănești-Olt, situată în str. Nicolae Titulescu, nr. 58A” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
9. Proiect de hotărâre referitor la: „privind modificarea, completarea unor poziții din Anexa la  

H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 30 / 29.06.2018 referitoare la însușirea inventarului actualizat al 
domeniului privat al Orașul Drăgănești – Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
10. Proiect de hotărâre referitor la: „mandatarea Primarului Orașului Drăgănești-Olt în vederea  

efectării demersurilor, la nivelul instanțelor de judecată, de constatare a nulității absolute parțiale 
a contractului de vânzare-cumpărare nr. 1616 / 20.12.2010 încheiat la B.N.P. NEAGU Camelia 
Mihaela între DESERVIREA Societate cooperativă și S.C. SIBO S.R.L., cu privire la transmiterea 
dreptului de folosință în favoarea S.C. SIBO S.R.L. asupra întregii suprafețe de teren intravilan de 
3200 mp din acte (3130 mp din măsurători) din str. N. Titulescu, nr.5 – domeniu privat al U.A.T. 
Orașul Drăgănești-Olt și de radiere a sarcinii corespunzătoare din C.F. nr. 50489” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
11. Proiect de hotărâre referitor la: „ încetarea, cu acordul părților, a contractului de concesiune 

nr. 6824 / 28.06.2010 încheiat de U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt cu d-nul MANEA Ion, pentru 
suprafața de teren intravilan de 55 mp, situată în Orașul Drăgănești-Olt, str. Nicolae Titulescu 
(intersecție cu str. Foișor)” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
12. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea prelungirii contractului de închiriere, încheiat cu  

S.C. Vodafone Romania S.A .- Bucureşti, pentru terenul în suprafaţă de 80 mp, domeniu privat al 
localității, situat în extravilanul oraşului Drăgăneşti-Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
13. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea unui schimb de locuință A.N.L., având ca 

beneficiar pe d-na SNOP Alexandra” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

14. Întrebări, interpelări. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, face precizarea că, în conformitate cu 
intențiile exprimate, domnul primar retrage de pe ordinea de zi proiectele de hotărâre cu numărul 8 și 11, 
iar domnul viceprimar retrage de pe ordinea de zi proiectul de hotărâre cu numărul 7 și totodată aduce la 
cunoștință consilierilor locali că s-a propus suplimentarea ordinii de zi cu încă șase proiecte de hotărâre, 
care au fost dezbătute în cadrul Comisiilor de specialitate ale Consiliului local, și anume: 

  



 
 

1. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea implementarii etapei a II-a a proiectului ,, 
Reabilitare si modernizare constructie existenta C1 - Camin copii. Reabilitare si modernizare 
constructie existenta C1 - Gradinita. Reabilitare si modernizare parc orasenesc Draganesti-Olt” și 
a cheltuielilor legate de proiect” (Comisii: Buget, Urbanism, Juridică, Cultură) 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea implementarii etapei a II-a proiectului ,,Reabilitare 

si modernizare cu schimbarea destinatiei in biblioteca a constructieiexistente C1 - centrala 
termica. Reabilitare si modernizare cu schimbarea destinatiei in centru pentru tineret a 
constructiei existente C2 - biblioteca. Reabilitare si modernizare constructie existenta C1 - clubul 
elevilor. Reabilitare drum public” si a cheltuielilor legate de proiect”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
3. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea prelungirii perioadei de implementare pentru 

finalizarea proiectului ,, Îmbunătățirea eficienței energetice, reducerea emisiilor de CO2 și 
modernizarea Liceului Tehnologic în Orașul Drăgănești-Olt” și a cheltuielilor legate de proiect” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
4. Proiect de hotărâre referitor la: „ aprobarea prelungirii perioadei de implementare pentru 

finalizarea proiectului,, Îmbunătățirea eficienței energetice, reducerea emisiilor de CO2 și 
modernizarea Școlii în Orașul Drăgănești-Olt, satul Comani” și a cheltuielilor legate de proiect”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
5. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea prelungirii perioadei de implementare pentru 

finalizarea proiectului ,,Îmbunătățirea eficienței energetice, reducerea emisiilor de CO2 și 
modernizarea Grădiniței în Orașul Drăgănești-Olt, satul Comani” și a cheltuielilor legate de 
proiect”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
6. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea prelungirii perioadei de implementare pentru 

finalizarea proiectului ,,Modernizarea și eficientizarea sistemului de iluminat public din Orașul 
Drăgănești-Olt, județul Olt” și a cheltuielilor legate de proiect”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, supune la vot ordinea de zi 
suplimentată. 

 D-nul Ciubuc Dumitru – Am primit proiectele suplimentare ieri la ora 15.04. Eram deja la comisie 
și nu am avut timp să studiem proiectele. Nu s-au discutat în comisie și consider că nu ar trebui 
introduse pe ordinea de zi. 

D-nul secretar – În comisii, au fost discutate. Există avize pentru ele. 
D-nul Stoenică Alexandru – Termenul este de 5 zile pentru transmiterea proiectelor pentru 

sedința ordinară. 
D-nul Secretar – Suplimentarea ordinii de zi poate fi făcută pentru probleme urgente. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, supune la vot suplimentarea ordinii de 

zi, înregistrându-se 6 voturi pentru (d-nul Popescu Daniel, d-nul Vitan Marius, d-na Manea Naidin Laura, 
d-na Spătaru Ioana, d-nul Stănescu Vasile și d-nul Martin Marian) și 10 abțineri (d-nul Achim Iulian, d-nul 
Mocioacă Ilie, d-na Dobre Violeta, d-nul Ghica Ion-Costin, d-nul Fieraru Gheorghe, d-nul Neacșu Ionuț, 
d-nul Stoenică Alexandru, d-nul Ciubuc Dumitru, d-nul Nădescu Viorel și d-nul Tobescu Dorel). 

D-nul Primar – Am o rugăminte. Pentru o mai bună transparență și să vadă și cetățenii orașului, 
propun ca această ședință să fie înregistrată. Să înștiințăm și cetățenii despre ceea ce se întâmplă la 
această ședință de consiliu a orașului Drăgănești-Olt. 

D-nul Nădescu Viorel – Dar până acum nu ați înregistrat? 
D-nul secretar – Deci există unanimitate în a fi înregistrată această ședință? 
D-nul Primar - Și mai am o rugăminte, domnule președinte. Vreau ca fiecare să vorbească pe 

rând. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Da. Nimeni nu o să vorbească 

neîntrebat. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, supune la vot ordinea de zi, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 



 
 

 
IV.DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 

 
 

1. Aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al Oraşului Drăgăneşti-Olt 
pe anul 2023. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Văd că același lucru se întâmplă de fiecare dată la rectificare. Se iau 

bani de la dezvoltare și se bagă la funcționare. Văd că ați băgat 150 mii lei de la salubritate. Încă nu se 
pot colecta bani? Haideți să găsim niște soluții și să strângem banii. 

D-na Stoenică Eugenia – Au fost plecați și pe teren colegii de la Taxe și impozite, se duc în 
continuare. 

D-nul Viceprimar – Dacă aveți alte soluții puteți să le propuneți. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Mai sunt niște bani pe la Casa de cultură. Au mai rămas restanțe 

neplătite pe la festival? 
D-na Stoenică Eugenia – Sunt diferențe pentru salarii. 
D-na Dobre Violeta – Mă adresez domnului Primar și doamnei Stoenică: Din ceea ce am înțeles 

de la beneficiarii indemnizațiilor de însoțitor pentru persoanele cu handicap, în luna octombrie nu și-au 
luat banii complet. Li s-a acordat acea diferență lipsă și care ar fi motivul? 

D-nul Primar – Motivul este același ca în fiecare an. La sfârșit de an, ați văzut și dumneavoastră, 
că nu vin sumele. Nu ține de noi chestiunea aceasta. Sumele vin de la Ministerul Finanțelor, trecute prin 
Prefectură. 

D-na Dobre Violeta – Domnule Primar, nu vă supărați, în localitățile înconjurătoare au primit 
banii. 

D-nul Primar – La noi nu au ajuns. 
D-na Dobre Violeta – Nu am terminat. Lăsați-mă să vorbesc, vă rog frumos. 
D-nul Primar – Sigur că da. 
D-na Dobre Violeta – Deci numai la Primăria Drăgănești-Olt nu au venit banii? 
D-nul Primar – Da. 
D-na Dobre Violeta – Au ceva cu noi? 
D-nul Primar – Nu neapărat, dar nu au ajuns toate sumele. Dacă îi aveam în cont, cu mare drag, 

că nu stăm acum să ținem oamenii pe la ușă. Știu că au mare nevoie de ei, dar nu au ajuns sumele. 
D-na Dobre Violeta - Și nici luna aceasta nu ajung sumele? Pentru luna noiembrie s-au acordat? 
D-nul Primar – S-a acordat o parte pentru luna octombrie. 
D-na Dobre Violeta – Domnule Primar, ne apropiem de sfârșitul lunii.  
D-nul Primar – V-am explicat mai devreme. 
D-na Dobre Violeta – Deci în luna aceasta nu le-ați dat banii? Și nici diferențele? 
D-nul Primar – Urmează doamnă, urmează să ajungă sumele. 
D-na Dobre Violeta – Mulțumesc!  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
2. Aprobarea contractării unui împrumut în valoare de 8.400.000 lei, în conformitate cu 

prevederile art. 1 din Ordonanța de urgență a Guvernului nr.92/2023 privind aprobarea unor 
măsuri fiscal-bugetare, prin acordarea unor împrumuturi din Trezoreria Statului. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz nefavorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz nefavorabil 

proiectului de hotărâre. 



 
 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil proiectului 
de hotărâre. 

D-nul Primar – Vreau să-mi exprim totala dezamăgire față de ceea ce s-a întâmplat acum o 
săptămână, sau zece zile, când am avut ședința extraordinară. Acea ședință extraordinară, după cum 
știți și dumneavoastră, viza o continuare a proiectelor noastre, adică trebuiau cumva urgentate. După 
cum vedeți dumneavoastră, a fost dată o ordonanță de Guvern nr.92/2023 prin care avem ocazia să ne 
împrumutăm la Trezoreria Statului cu dobândă mult mai mică și mult mai repede. Statul este stat, nu 
este banca x care prelungește și are bobânzi mult mai mari. Noi putem să ne împrumutăm, știți că în 
2021, la al doilea an al meu de mandat am avut o hotărâre de consiliu referitoare la contractarea unei 
finanțări rambursabile interne în valoare 12.406.000 lei. Deci 12 milioane nu vor semăna niciodată cu 8,4 
milioane și cu dobândă mult mai mică. Dacă dumneavoastră considerați, eu pot să fac împrumutul 
acesta, nu este niciun fel de problemă, pentru continuarea proiectelor pe care dumneavoastră le-ați votat 
împreună cu noi și sunt din anul 2019. Domnul Ciubuc era la conducerea Primăriei cu domnul Rotaru. 
Atunci s-a semnat contractul de finanțare pentru parcul orășenesc. Știți că vroiam să ne împrumutăm. 
Nu am făcut acest împrumut pentru că plăteam rate din anul 2021, însă am mai dat din ce am mai avut 
noi din bugetul local și am ajuns la suma aceasta de 8,4 milioane, care ar trebui să fie împrumutată 
pentru continuarea acestor lucrări. Contractul pentru reabilitarea Școlii Comani a fost semnat în 2020. 
Erați în locul primarului, domnule Ciubuc. Știți despre aceste contracte? 

D-nul Ciubuc Dumitru – Da, domnule primar. 
D-nul Primar – Dumneavoastră veniți și spuneți acum de unde dăm înapoi banii. Sunt bani 

neeligibili pentru proiectele pe care dumneavoastră le-ați votat până alaltăieri și acum v-ați hotărât 
dumneavoastră, așa dintr-o dată, luând doi-trei băieți care au fost nemulțumiți în echipa noastră a PNL-
ului, i-ați luat dumneavoastră ca să aveți un atu în plus, să vă întăriți echipa. Dacă vreți să votați este 
foarte bine, dacă nu vreți să votați iar bine. Cetățenii ar trebui să cunoască și să știe lucrul acesta. 
Dumneavoastră sunteți veniți prin votul cetățenilor și cetățenii cred că ar fi dezamăgiți să nu terminăm 
aceste lucrări și copiii noștrii să nu se ducă la școală după 15 septembrie într-o clasă adevărată. 

Dumneavoastră considerați că împrumutul de 12 milioane de lei este mai mic decât împrumutul 
de 8,4 milioane de lei? Votați cum vreți dumneavoastră, dar rugămintea mea este să continuăm 
proiectele. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Domnule secretar, tot a adus domnul Primar vorba de transparență. Ce 
spune Legea nr.52 / 2003 sau H.G. nr. 831 din 2022 pentru aprobarea Normelor metodologice de 
aplicare a Legii nr. 52/2003 la alin. 1? „Este supus procedurii de transparență decizională orice proces 
de elaborare a proiectului unui act normativ, respectiv de luare a unei decizii administrative în ședință 
publică”. De ce nu am făcut chestia asta? 

D-nul secretar – Este o chestiune care se poate aprecia. Există o urgență în aprobarea acestui 
împrumut și timpul a fost scurt de la aprobarea ordonanței si a normelor metodologice si până la 
elaborarea proiectului de hotarare. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Nu scrie în lege sau în normele metodologice că se apreciază de la caz 
la caz. 

D-nul secretar – Asta nu înseamnă că toate actele care se adoptă de către Consiliul local trebuie 
supuse transparenței decizionale. 

D-nul Ciubuc Dumitru - Și dumneavoastră ați considerat că acest proiect de hotărâre nu era de 
interes general al localității? 

D-nul secretar – Ba cred că este de interes general. 
D-nul Ciubuc Dumitru - Și? 
D-nul secretar – Asta nu înseamnă că dumneavoastră nu ați putut să aveți la cunoștință de 

conținutul proiectului din momentul în care tot materialul v-a fost comunicat încă de la ședința 
extraordinară. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Nu este vorba de noi, este vorba de cetățenii orașului. Puteam să avem 
o ședință publică, să-și spună și ei părerea și așa luam o hotărâre. Nu venim noi acum 15 inși să 
împrumutăm orașul 84 de miliarde că nu am fost în stare să facem proiectele pe parcursul anilor care au 
trecut. Deci dacă ne hotăram să facem în fiecare an - 2021, 2022 și 2023 câte un proiect pe fiecare an, 
poate reușeam să nu ne mai împrumutăm atât. Era o sumă mai mică. 

D-nul Primar – Cetățenii să știți că au venit în sală și la ședința trecută, dar nu au venit domnii 
consilieri locali de la P.S.D. Problema este în felul următor: Sunt proiectele dumneavoastră, eu am venit 



 
 

și le-am continuat, nu am făcut altceva. Oricare primar ar fi venit trebuia să continue aceste proiecte. 
Sunt bani europeni, nu ne jucăm cu așa ceva. Dumneavoastră ați votat și lucrările neeligibile. 
Dumneavostră le-ați votat. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Da domnule, le-am votat. 
D-nul Primar - Și acum ce facem? Nu le mai continuăm? Că nu vreți dumneavoastră, grupul 

P.S.D.? Vă rog, dacă nu vreți să le continuați, nu votați.  
D-nul Ciubuc Dumitru – Când ați venit primar știați că aveți șase sau șapte proiecte puse în 

aplicare. Dar le-ați dus până în perioada asta, că nu v-ați interesat să faceți câte un proiect pe an. Ați tot 
amânat, amânat, amânat.  

D-nul Primar – Vreau să vă spună d-na Oprișan cât a muncit și s-a stat peste program. Să vă 
spună și d-na Stoenică cât s-a muncit la aceste proiecte. Eu v-am chemat și la ședință extraordinară și 
la ședință ordinară ca să putem să continuăm aceste proiecte, pentru că unele se încheie la 31 
decembrie și trebuie refazate. Nu o să ne coste nimic, este refazare. Așa este, îmi cer scuze dacă am 
făcut prea mult, dar am făcut proiectele care sunt ale noastre, votate împreună domnule Ciubuc. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Domnule Primar, ați făcut cu întârziere, că dacă le făceați la timp ... 
D-nul Primar – Nu înțelegeți că așa au decurs proiectele.  
D-nul Viceprimar – Eu aș propune ca la această discuție cel mai bine este să intervină d-na 

Oprișan Florentina - șef Serviciu buget, să explice din nou, chiar dacă a mai explicat la comisii. Să 
explice din nou care a fost procedura, cât de grea a fost, prin ce criză am trecut, au crescut prețurile... 

D-nul Ghica Ion-Costin – Inainte de intervenția doamnei Oprișan vreau să intervin și să spun că 
au crescut cumva cheltuielile primăriei între 2020 și noul mandat de administrare cu ceva bani și sunt 
bani multicei. Și să vă spun de unde cred eu, și dacă cumva greșesc, vă rog să mă contraziceți. Erau 
120 de angajați ai primăriei în 2020. Acum din ce am înțeles sunt 50 de angajați în plus. 50 de angajați 
ar insemna undeva la ... Dacă greșesc numărul vă rog să-mi spuneți. 

D-nul Primar – Cu siguranță greșiți. 
D-nul Ghica Ion-Costin - Și care este numărul corect? 
D-nul Primar – Sunt posturi de care aveam nevoie. Sunt posturi care nu suferau amânare. 
D-nul Ghica Ion-Costin – Dacă facem o proiecție financiară pe câțiva ani de zile ... 
D-nul Primar – Vă dau un exemplu. Am luat mașina de pompieri din bugetul local. Nu trebuia să 

angajăm ca să avem 5 persoane acolo să poată să funcționeze normal? Vă întreb. 
D-nul Ghica Ion-Costin – Eu nu vorbesc doar de cei 5 angajați. 
D-nul Primar – Vreți să vă iau fiecare post în parte? Aveți organigrama. 
D-nul Viceprimar – Cea mai mare diferență este la persoanele cu handicap grav la care sunt 

angajați asistenți personali. 
D-nul Primar – Aceștia sunt mulți, poate cât angajații primăriei. 
D-nul Ghica Ion-Costin – Întrebarea mea era simplă. Între 2020 și 2023, câți angajați sunt în 

plus? 
D-nul Viceprimar – Nu înțelegeți cine a făcut diferența? 
D-nul Ghica Ion-Costin – Dacă în 2020 primăria funcționa cu 120 de angajați, cu câți 

funcționează acum? 
D-na Stoenică Eugenia – Nu știu cifra exactă acum, cifrele exacte le avem în hârtii. În numărul 

acela de care vorbiți, nu sunt numai angajații primăriei, sunt și asistenții personali ai persoanelor cu 
handicap, care sunt tot angajați ai primăriei. Mai sunt și cei cu indemnizatie. În acest moment pot să vă 
spun că sunt 46 de persoane cu carte de muncă și 140 cu indemnizații. 

D-nul Ghica Ion-Costin – Aceștia sunt doar angajați noi? În 2020 nu existau persoanele acestea 
cu handicap? 

D-na Stoenică – Numărul de posturi din Primărie (fără Asistență socială și Evidența populației) 
este de 96, dar nu sunt toate ocupate. Pentru ședința ordinară următoare o să vă punem la dispoziție 
numărul exact. 

D-na Oprișan Florentina – Toate proiectele au presupus o listă de activități și un plan de activități. 
Ele au trebuit să meargă în paralel. Nu puteai să-ți alegi, atâta timp cât ai o perioadă de implementare. 
Nu poți să-ți alegi cu care dintre proiecte mergi și pe care îl lași. Ori renunți la el definitiv, ori îl continui în 
condițiile pe care le ai. Trebuie să mergi cu toate în paralel. Toate au presupus avizări, proiectări, avizări 
I.S.U., proceduri de licitații, unele anulate pentru că nu s-au înscris operatori. A apărut ordonanța 64 
pentru modificarea prețurilor la materiale, care spune că dacă nu ai atribuit procedura de licitație și vrei 



 
 

să lansezi o nouă procedură trebuie mai întâi să-ți actualizezi valoarea devizului general conform acestei 
ordonanțe. Vă spun că numai asta a durat aproape un an, să facem toate procedurile. Am fost și noi la 
ședințe la A.D.R., s-au transmis tot felul de clarificări cu care am venit și în fața dumneavoastră. Au 
intervenit modificări ale salariului minim pe economie care s-a regăsit în calculul prețului materialelor și 
al valorii devizului. Pentru parc și grădiniță, acest proiect s-a atribuit la a treia licitație. Asta a însemnat 
muncă pentru aparatul de specialitate, pentru toate echipele. Au fost modificări și în procedurile de 
achiziții, proceduri care au fost verificate toate la A.D.R., inclusiv până la minister. Toate procedurile pe 
care noi le desfășurăm în cadrul proiectelor cu finanțare europeană nu le facem de capul nostru sau 
după bunul plac. Toate se fac cu avizare, cu clarificare, cu verificare de la faza S.F., DALI, fazele de 
autorizare la fazele de proiect tehnic și execuție, procedură de licitație cu verificare la A.D.R. și apoi de 
minister, actualizările de buget, absolut toate sunt verificate până la minister. Tot ce v-am spus eu se 
poate verifica. Noi am făcut tot ce s-a putut pentru o primărie mică, pentru un oraș mic, să ducem niște 
proiecte la care se muncește de 5 ani. 

D-nul Stănescu Vasile – Vreau să spun că noi nu suntem singura localitate din țară care este în 
situația asta. Sunt foarte multe proiecte care nu sunt terminate. Sunt în stare de execuție de 50%. Statul 
a anticipat, dovadă fiind și cele 6 proiecte pe care nu le-ați inclus pe ordinea de zi, pentru care se 
mărește timpul până la 31 decembrie 2024. Statul a anticipat și faptul că sute de astfel de proiecte nu or 
să aibă bani pentru cofinanțare. Au dat acum această ordonanța de urgență nr. 92/2023 în folosul și 
ajutorul UAT-urilor. Dacă statul a înțeles, noi de ce nu înțelegem? 

D-na Oprișan Florentina – Vreau să subliniez faptul că la nivelul întregii țări sunt probleme la 
proiectele pe fonduri europene. De asta s-au și emis instrucțiunile pentru prelungire, pentru a se realiza 
toate activitățile, de a se consuma banii pe care noi i-am contractat și pentru a ne închide toate 
activitățile pe proiectele respective încât să nu fim nevoiți să returnăm și ceea ce am primit de la 
Uniunea Europeană. Asta este o posibilitate pe care ne-o dă Statul român ca să reușim să facem tot ce 
este de făcut. Trebuie să înțelegeți că demersurile pentru imprumut se pot face până pe data de 10 
decembrie. 10 decembrie este zi nelucratoare și noi, angajații primăriei, trebuie să fim la serviciu pentru 
a trimite toate documentațiile în timp util. 

D-nul Primar – Vreau să citesc, poate nu ați avut timp să-l parcurgeți raportul de specialitate, un 
paragraf din acesta: „ Deoarece analizarea și aprobarea obținerii împrumutului se face în ordinea 
înregistrării acesteia la registratura generală a Ministerului Finanțelor (primul venit-primul servit) este 
necesară urgentarea emiterii unei hotărâri de aprobare a contractării împrumutului din Trezoreria Statului 
de către Consiliul Local al Orașului Drăgănești-Olt, astfel încât să ne încadrăm în limitele de timp și de 
sume. 

Neadoptarea urgentă a hotărârii propuse poate conduce la blocarea implementării proiectelor, cu 
efecte asupra gradului de absorție a fondurilor alocate și mai ales, asupra creșterii riscului de 
dezangajare automată a sumelor alocate de către Comisia Europeană”. Adică s-ar putea să-i dăm 
înapoi. Acum eu ce să vă mai zic, proiectul l-am inițiat, este treaba dumneavoastră de aici încolo cum 
votați. 

D-nul Tobescu Dorel – Să fie clar că nu suntem împotriva acestor proiecte. Suntem de acord ca 
să deruleze și să se realizeze aceste proiecte însă, în timpul cât am lucrat la A.N.A.F. am văzut că astfel 
de împrumuturi sunt păguboase, în sensul că au avut o strategie proastă atunci când au fost contractate, 
în sensul că nu s-au gândit la sursele de venit, nu s-a spus de unde se reduc cheltuielile. Este clar că nu 
avem nimic împotriva proiectelor și suntem de acord ca aceste proiecte să se realizeze dar, să ținem 
minte că mai avem un împrumut din 2007. Am înțeles că mai sunt vreo 1.7 milioane de achitat. 

D-nul Primar – Sunt rămășițe. 
D-nul Tobescu Dorel – Dacă la suma aceea pe care o mai avem de plată mai adăugăm și 

această sumă de 8,4 milioane, cred că noua generație a orașului Drăgănești-Olt nici nu apucă să vadă 
achitarea creditului respectiv. Toate acestea se răsfrâng până la urmă în impozitele și taxele locale. Se 
vor mări taxele locale și impozitele locale. Cine le suportă? Ultimul om. Toți cetățenii orașului. 

D-na Stoenică Eugenia – Vreau să vă spun că acele împrumuturi păguboase despre care vorbiți 
au fost luate de la bănci comerciale nu de la Trezoreria Statului. Este o mare diferență între băncile 
comerciale care au dobânzile mari pe care le percep plus comisioane. Trezoreria Statului în acest 
moment ne acordă împrumutul cu o dobândă de 1,5%. Ce bancă îți dă împrumut cu 1,5% dobândă în 
acest moment? 

 



 
 

Vine la ședință domnul Prundeanu Narcizel. 
 
D-nul Stoenică Alexandru – Dobânda nu este de 1,5%, este de la 7% - 8%.  
D-na Stoenică Eugenia - De la o bancă comercială, cu toată dobânda și toate comisioanele se 

ajunge probabil la 25%. Faceți diferența de la 7,5% la 25%. Este o cheltuială pe care bugetul ar trebui să 
o suporte. S-ar putea să mergem și pe varianta cealaltă dacă dumneavoastră nu aprobați. Dar asta 
înseamnă că îngreunați bugetul local. Nu se vor impune impozite și taxe suplimentare populației. Se va 
suporta din bugetul local, din veniturile noastre. Ați aprobat anul acesta hotărârea de consiliu privind 
indexarea impozitelor și taxelor pentru anul 2024. Nu se măresc decât cu rata inflației, exact cum spune 
legea. Se vor aproba în luna decembrie impozitele și taxele locale. Nu se vor mări. S-au mărit vreodată 
la Primăria Drăgănești? Nu s-au mărit și nici nu s-au pus impozite suplimentare. Nu se pune taxă pentru 
dat înapoi acest împrumut la trezorerie. Niciodată. 

D-nul Mocioacă Ilie – Domnule Primar, suma asta de 8,4 milioane, văd că vreți să facem centrală 
și așa mai departe. În baza căror calcule ați ajuns la această sumă, că nu văd nicio anexă aici atașată. 
De unde să știu eu că au ieșit 84 miliarde și din ce calcule au ieșit? 

D-nul Primar – Vedeți dumneavoastră că avem un tabel atașat proiectului de hotărâre. 
D-nul Mocioacă Ilie – Nu-l văd aici. 
D-nul Primar – Avem un tabel în spate. Înseamnă că nu ați studiat tabelul înainte. Nu mai avem 

nevoie de această sumă de 12 milioane, avem nevoie doar de cele 8,4 milioane pentru că noi am mai 
acoperit între timp, din 2021 și până în prezent. 

D-nul Mocioacă Ilie – Domnule Primar, noi vorbim acum de proiectul acesta, nu de celălalt. 
D-nul Primar – Vorbeam de împrumut. 
D-nul Mocioacă Ilie – Trebuia defalcat pe fiecare lucrare o notă de fundamentare în spate. La 

liceu ne trebuie 2 lei, pentru că s-a scumpit ... 
D-nul Primar – Avem. 
D-nul Mocioacă Ilie – Dar nu văd eu aici. Noi vorbim de materialul acestui proiect de hotărâre 

care trebuia să fie în tabletă aici. Eu despre asta vorbesc. 
D-nul Primar - Și nu-l avem? 
D-nul Mocioacă Ilie – La mine aici nu este. Noi vrem 84 de miliarde, dar din ce calcule am scos 

suma asta? Haideți să facem atunci 100 de miliarde. 
D-nul Primar – Avem tabelul. 
D-nul Mocioacă Ilie – Îl aveți dumneavoastră, dar nu-l avem noi. 
D-na Stoenică Eugenia – Vi l-am dat la ședința de comisie. 
D-nul Primar – La comisie l-ați avut, dar l-ați pierdut. Poate nu-l aveți pe tabletă, dar l-ați avut la 

comisie. 
D-nul Mocioacă Ilie – Eu vorbesc după ce material este aici, în tabletă. 
D-nul Primar – La comisie vi l-a dat. Poate nu l-ați băgat în seamă. Vă spun că există și este 

defalcat. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Domnule Primar, nu mai vorbiți că nu l-a băgat în seamă, că oamenii 

care vin la ședințe studiază documentele. 
D-nul Primar – Păi nu l-a avut, asta înțeleg. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Dar nu a fost în tabletă. 
D-nul Primar – A fost adus fizic la comisii. 
D-nul Stoenică Alexandru – Cum spunea domnul Mocioacă, de 84 de miliarde cum ați ajuns la 

această sumă. Eu vă aduc la cunoștință că ați făcut solicitare la Prefectură de suma pentru cofinanțări 
de 190 miliarde. Aveți titluri executorii la primărie de 1,2 milarde. 

D-nul Primar – Domnule consilier, avem nu aveți. Avem noi toți. 
D-nul Stoenică Alexandru – Să facem diferența între legislativ și executiv. Dumneavoastră faceți 

parte din executiv. Dumneavoastră sunteți cel care trebuie să gestionați banul public. 
D-nul Primar – Mai sunt restanțe și după timpul domnului Ciubuc și domnului Rotaru. 
D-nul Stoenică Alexandru – Dar nu contează domnule Primar. Sunt titluri la primărie de 1,2 

milioane lei, utilități 1,6 milioane lei. Ce presupun aceste titluri executorii, domnule Primar? 
D-nul Primar – Avem datorii la Salubris. 
D-nul Stoenică Alexandru – La Salubris? 
D-nul Primar – Da. 



 
 

D-nul Stoenică Alexandru - Și 1,6 milioane lei la utilități? 
D-nul Primar – Tot așa. Aceeași problemă. 
D-nul Stoenică Alexandru – Deci tot așa? 
D-nul Viceprimar – Curățenia ce înseamnă? Este vorba de gaze, canal. 
D-nul Stoenică Alexandru – La gunoi cetățenii și-au plătit? 
D-nul Primar – Absorția este de aproape 60%. 
D-nul Stoenică Alexandru – La ședința următoare vrem și noi un raport. Cât s-a plătit, cât s-a 

livrat către Salubris. 
D-nul Primar – Sigur că da. 
D-nul Stoenică Alexandru – O situație de lucrări. Cât s-a încasat, cât s-a plătit către Salubris.  
Și acum revenim iar la partea de cofinanțare. De ce ați cerut dumneavoastră 19 milioane lei 

pentru cofinanțare, pentru că dumneavoastră ați zis că ne trebuie doar 8,4 milioane lei? De ce ați cerut 
atunci 19 milioane lei? 

D-nul Primar – Atât ne trebuie pentru proiecte, domnule Stoenică. Știți de ce cerem atât? Pentru 
că o să mai taie din acești bani. 

D-nul Stoenică Alexandru – Nu este așa, domnule Primar. Și din situația de lucrări pe care ne-a 
prezentat-o doamna Stoenică Eugenia, tot 19 milioane reies. Să zicem că aprobă Consiliul local 8.4 
milioane, dumneavoastră știți că prin hotărâre de guvern mai vine 1 milion lei în primărie pentru 
cofinanțări? Pentru cofinanțări, că am ajuns noi la cheltuieli neeligibile, la jumătatea proiectului. Dacă un 
proiect a făcut 1,6 milioane, noi am ajuns cu el la 3,2 milioane. 

D-nul Primar – Noi, ați zis bine noi. Noi am ajuns, votându-l împreună. 
D-nul Stoenică Alexandru – Pe noi ne interesează soarta acestei localități. Suntem aici trimișii 

cetățeanului. Noi reprezentăm cetățenii. 
D-nul Primar – Asta zic și eu, că sunteți trimișii cetățeanului. Dacă nu doriți continuarea lucrărilor, 

nu reprezentați cetățenii. 
D-nul Stoenică Alexandru – Noi colaborăm zilnic cu cetățenii, să știți. Ne interesăm de soarta 

acestei localități și nu putem să îndatorăm orașul. În primul rând, dacă mai făceam anumite economii în 
primărie, cum a zis și domnul Ciubuc, dacă încercam să implementăm proiectele gradual, acum nu mai 
ajungeam în situația asta. 

D-nul Primar – Ce înseamnă gradual, domnule Stoenică? Cred că vă abateți de la discuție. 
D-nul Stoenică Alexandru – Mă abat de la discuție? 
D-nul Primar – Da. 
D-nul Stoenică Alexandru – Domnule Primar, vă rog, sunteți primarul acestui oraș. Vorbiți cum se 

cuvine, aveți și dumneavoastră puțină decență. 
D-nul Primar – Am avut mereu. 
D-nul Stoenică Alexandru - Noi reprezentăm un oraș aici. Vă rog frumos. 
D-nul Primar – Suntem în Primăria orașului Drăgănești-Olt și vreau să vă comportați ca atare. 
D-nul Stoenică Alexandru – Noi reprezentăm interesele cetățeanului și am îndatora această 

localitate cu aceste sume. Asta înseamnă un dezastru pentru localitate. Dezastru. 
D-nul Viceprimar – Domnule Stoenică, eu v-am ascultat până acum ce ați spus. Ce am reținut 

este că nu ați înțeles nimic din ce a spus doamna Oprișan Florentina. M-aș bucura să nu fiți doar 
dumneavoastră cel care n-a înțeles. Dacă tot ați expus punctul de vedere așa, nu veniți și cu soluții 
concrete cum continuăm proiectele pentru cetățeni, pentru oraș, dacă vă interesează soarta orașului? 

D-nul Stoenică Alexandru – O să venim și cu soluții. La fiecare proiect de hotărâre am venit cu... 
D-nul Viceprimar – Mă lăsați să vorbesc? Când ai o problemă vii și cu soluții, nu vii aici să spui că 

reprezinți cetățeanul, că te interesează soarta orașului. Uite cum aș vrea eu să facem, uite ce spun eu 
că ar fi bine. Nu vii decât să critici și să spui ... 

D-nul Nădescu Viorel – Vroiam să vă .... 
D-nul Primar – Să termine domnul viceprimar ce are de spus și apoi vorbiți. 
D-nul Viceprimar – Domnule Stoenică, vă așteptăm și cu soluții. 
D-nul Stoenică Alexandru – V-am dat soluții întotdeauna pentru fiecare proiect. V-am întrebat de 

cofinanțare și dumneavoastră spuneați că vin banii de la Guvern. 
D-nul Viceprimar – Ce propuneți dumneavoastră acum, în situația în care atâția ani de zile s-au 

votat aceste proiecte, inclusiv sume și am ajuns cu ele în punctul în care am ajuns? Ce doriți? Să 



 
 

plătească Primăria și ce a plătit deja Uniunea Europeană, să dăm toți banii înapoi? Asta urmăriți 
dumneavoastră? Așa vă interesează soarta orașului? 

D-nul Stoenică Alexandru – De copii mă interesează. Din cauza asta facem ce facem. Nu mai 
puneam pavele cu 500 de lei/ mp. 

D-nul Viceprimar – Faceți asta din ambițiii politice și atât. 
D-nul Nădescu Viorel – Domnule Viceprimar și domnule Primar, nu facem ambiții politice aici 

domnilor. Noi nu suntem trimișii cetățenilor ? 
D-nul Primar – Ce anume? 
D-nul Nădescu Viorel – Domnule, lăsați-mă că sunt foarte agitat din cauza... Sunt presiuni atât de 

mari pe noi ca să votăm acest proiect de împrumut de 8,4 milioane lei. Când v-am spus să nu punem 
pavajul în orașul Drăgănești cu 500 lei / mp? La dumneavoastră acasă ați fi pus pavaj cu 500 lei / mp? 

D-nul Primar – Acele proiecte sunt calculate de mine? A fost un proiectant. 
D-nul Nădescu Viorel – Noi v-am atras atenția. Puteați să faceți economii. 
D-nul Primar – Dumneavoastră sunteți supărat că rezolvăm problemele noastre. 
D-nul Nădescu Viorel – Nu suntem supărați. 
D-nul Primar – Ar trebui să nu facem nimic. Înțeleg că dumneavoastră o să fiți candidatul. Nu știu 

de la care partid. Dumneavoastră o să fiți, nu? Candidat de la orice partid. Hai să separăm puțin politica 
de administrarea acestui oraș.  

D-nul Nădescu Viorel – Păi administrați-l. 
D-nul Primar – Ceea ce faceți dumneavoastră acum este pură politică. 
D-nul Nădescu Viorel – Cum este pură politică? 
D-nul Primar – Pentru un electorat, înțeleg. Aveți foarte mult timp să vă faceți și campanie. 
D-nul Nădescu Viorel – Domnule Primar ... 
D-nul Primar – Haideți să rezolvăm problemele orașului. 
D-nul Nădescu Viorel – Dumneavoastră nu ne lăsați să ne spunem punctul de vedere. 
D-nul Primar – Sunt multe și grele, vă spun. 
D-nul Nădescu Viorel – Sunt multe și grele? Dar de ce să împrumutăm orașul? 
D-nul Ghica Ion-Costin – Vreau să trag și eu o concluzie simplă vis-a-vis de ce a spus și domnul 

Stoenică că avem titluri executorii. Înseamnă că nu putem să plătim, nu? Deci nu putem să plătim? Eu 
vreau să înțeleg matematic, că unu plus unu fac doi și să nu intrăm în fizică cuantică cu acest împrumut 
de 8,4 milioane lei. Dacă nu avem să plătim și de fapt nu absorbim nici de la gunoi suficient, nici de la 
impozit, această cheltuială la împrumutul acesta cât o să fie pe lună? Cam cât o să fie împrumutul 
acesta pe lună? 

D-nul Viceprimar – Puteți să repetați? 
D-nul Ghica Ion-Costin – Cât o să trebuiască să plătim anual pentru acest împrumut? Pe câți 

ani? 10 ani? 5 ani? 
D-nul Primar – Pe 5 ani este împrumutul. 
D-nul Ghica Ion-Costin – Pe 5 ani. Cât o să trebuiască să plătim? 
D-nul Primar – V-am spus. Poate să vină ajutor guvernamental, poate să vină ajutor ... 
D-nul Ghica Ion-Costin – Dar de ce nu a venit până acum? 
D-nul Primar – Poate să vină de acum încolo. 
D-nul Ghica Ion-Costin – Nu am fi putut oare în 3 ani de zile să mergem la ușa lor? O să fim 

întrebați pe stradă despre acest împrumut. Totdeauna o să fim întrebați. Avem și noi o răspundere.  
D-nul Primar – Trebuie să mai vorbiți și d-voastră, consilierii locali, cu oamenii de ce nu plătesc 

gunoiul, ca să dăm și noi înainte cu orașul. 
D-nul Ghica Ion-Costin – Am avut o discuție cu domnul viceprimar acum câțiva ani, un an-doi să 

fie, și am zis cum facem să-i forțăm pe acei oameni, nu să-i rugăm frumos să plătească gunoiul.  
D-nul Viceprimar – Și ați venit cu soluții, domnule Ghica?  
D-nul Ghica Ion-Costin – Domnule Viceprimar, dumneavoastră sunteți plătit să faceți asta, nu eu. 
D-nul Viceprimar - Și dumneavoastră sunteți plătit pentru asta. 
D-nul Stoenică Alexandru – Noi suntem forul legislativ, nu facem parte din executiv. 
D-nul Viceprimar – Hotărâm împreună. 
D-nul Ghica Ion-Costin – Hotărâm împreună dar și dumneavoastră trebuie să munciți. 
D-nul Viceprimar – Vă bateți cu pumnii în piept că vă interesează soarta cetățeanului și a 

orașului. Ați venit cu soluții să recuperăm banii de la ei? 



 
 

D-nul Stoenică Alexandru – Noi v-am mandatat, domnule Viceprimar, să faceți parte din 
executivul primăriei. Executivul se ocupă cu așa ceva, nu legislativul. 

D-nul Viceprimar – Executivul a făcut. A trimis echipe la ei la poartă ... 
D-nul Stoenică Alexandru – E treaba dumneavoastră, nu a Consiliului local. Faceți diferența, vă 

rog frumos. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Vorbiți pe rând vă rog frumos. Vorbiți 

când vă dau cuvântul. 
D-nul Viceprimar – Domnule președinte, știți ce observ eu? Când vorbim noi săriți pe noi. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Nu cred că este adevărat. Vi se pare 

dumneavoastră ceva neconform? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Domnule Primar, am înțeles că la cele 6 proiecte, se prelungește 

termenul. 
D-nul Primar – Se refazează, da. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ce înseamnă asta? Că va mai trece un an. 
D-nul Primar – Da. 
D-nul Ciubuc Dumitru – De ce să ne grăbim să luăm împrumutul acum? Ați zis că vin bani de la 

guvern, de la județ și poate nu mai avem nevoie de banii aceștia. Poate luăm o sumă mai mică. 
D-nul Viceprimar – 15 decembrie este termenul limită pentru împrumut. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Am înțeles. Poate nu ne mai trebuie la anul. 
D-nul Primar – Unele lucrări se termină pe data de 15 decembrie sau 30 decembrie 2023. Nu se 

mai refazează, nu mai avem treabă cu ele, dar sunt și lucrări, cum sunt cele din parc care nu pot fi 
executate iarna. Se duc până în martie, aprilie, mai, iunie 2024. Constructorul când termină trebuie să îi 
plătim neeligibilul, ceea ce i-am promis împreună cu dumneavoastră, când am aprobat în Consiliu. Asta 
este ideea. De asta facem împrumutul. Este posibil să nu umblăm la acel împrumut și să-l returnăm așa 
cum este el.  

D-na Dobre Violeta – Domnule Primar, mulți dintre noi, cred că și colegii consilieri din grupul 
P.N.L., poate au discutat cu cetățenii de când s-a aflat de acest împrumut. Adică am aflat cu ocazia 
ședinței extraordinare care nu s-a ținut. 

D-nul Primar – Nu, nu ați venit dumneavoastră doamnă. Ședința s-a ținut, dar dumneavoastră ați 
primit ordin să nu mai veniți la ședință. 

D-na Dobre Violeta – Se ține ședința și fără cvorum, domnule secretar? 
D-nul Secretar – Nu s-a putut ține din lipsă de cvorum. 
D-na Dobre Violeta – Deci nu s-a ținut? Mulțumesc! 
D-nul Viceprimar – Din cauză că nu ați venit. 
D-na Dobre Violeta – Deci nu s-a ținut? Nu spuneți că s-a ținut. 
D-nul Primar – Nu a avut cvorum, doamnă. 
D-na Dobre Violeta – Nu a avut cvorum, asta spuneam. De ce nu mă lăsați să vorbesc? 
D-nul Primar – Tocmai pentru chestiunea asta. Era urgență. 
D-na Dobre Violeta – Domnule Primar, exemplul cu boicotul l-am luat de la dumneavostră, mai 

de mult, haideți să fim serioși. Și am discutat cu cetățenii, cei care ne-au trimis și pe noi aici și pe 
dumneavoastră acolo. Nu prea sunt de acord cu acest împrumut, adică nu sunt deloc. Indiferent că au 
votat cu P.S.D., P.N.L., PRO România sau mai știu eu cine. Pentru că într-adevăr ei își dau seama că 
viața se îngreunează pe zi ce trece și că Primăria, care are deja foarte multe datorii, nu va avea de unde 
să plătească acești bani. Noi nu putem să le spunem oamenilor că poate primim bani. Nu merge pe 
poate. Poate că da, poate că nu, poate că vine, poate că nu vine. Noi trebuie să mergem aici pe 
certitudine. Și le spunem oamenilor că ne-am îndatorat. Într-adevăr sunt de acord cu aceste proiecte. 
Ziceți că va fi refazat doar parcul? Am văzut că sunt refazate și instituțiile de învățământ. Nu spuneți 
dumneavoastră că doar parcul. 

D-nul Primar – Doamnă, nu se finalizează. Din cauza aceasta se pot termina în decembrie anul 
acesta sau în iunie anul viitor. Deci avem o marjă de un an. 

D-na Dobre Violeta – Păi da, îmi spuneați că la grădinița nu s-a terminat treaba că nu au venit 
materialele. 

D-nul Primar – Există termen până pe 15 decembrie. 



 
 

D-na Dobre Violeta – Domnule Primar, lăsați-mă să vorbesc. În momentul în care v-am întrebat 
de Grădinița Comani mi-ați spus că nu s-a lucrat toată vara pentru că nu au venit materialele. Nu ați 
spus, domnule Primar, că nu aveți banii de cofinanțare și pentru neeligibile. 

D-nul Primar – Nu este adevărat, banii au fost. 
D-na Dobre Violeta - Și unde sunt? 
D-nul Primar – Nu vorbim de cofinanțare, vorbim de neeligibile. Dumneavoastră nu înțelegeți.  
D-na Dobre Violeta - Și neeligibile, am zis și neeligibile. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ce înseamnă cofinanțare? 
D-na Dobre Violeta – Am spus de cofinanțare și neeligibile. Poate nu este vorba de cofinanțare 

dar am spus și neeligibile. Nu ați spus că o să întârziem că nu avem bani, ați spus că nu au venit 
materialele. 

D-nul Primar – Doamnă, dacă nu o să votați o să stați tot acolo le grădiniță, la Casa de cultură. 
Nu avem altă soluție. Nu sunt pentru mine aceste proiecte. Nu sunt pentru mine acasă, sunt pentru 
cetățeni, pentru copiii noștri, pentru oraș. Dumneavoastră deja ați început campania electorală. 

D-na Dobre Violeta – Păi ce, dumneavoastră nu ați început-o? 
D-nul Primar – Nu. Campania începe mai târziu. 
D-nul Prundeanu Narcizel – Cu scuzele de rigoare că nu am fost în localitate să ajung la timp la 

începerea ședinței, vreau să-mi spun și eu părerea și totodată a cetățenilor care m-au votat. Ca să faci 
ceva îți trebuiesc bani. Neavând bani trebuie să faci ceva, să te împrumuți. În consecință, dacă 
proiectele acestea sunt începute, trebuie terminate. Adică sunt deja începute, demarate și când trebuie 
să facem ceva, nu mai facem din dorința de a fi împotriva la ceva. Și acasa la familiile noastre, fiecare 
dintre noi, la un impas financiar, am căutat o posibilitate de a ne împrumuta la un prieten, la o bancă ca 
să facem ceva. Am luat în calcul și varianta dobânzii și am privit pe termen lung obiectivul pe care vrem 
să-l îndeplinim. Dacă nu împrumutăm banii nu putem să facem acel obiectiv. Nu sunt nici adeptul 
împrumutului pe dobânzi mari, nici adeptul cheltuielilor pe lucruri inutile, dar sunt adeptul de a face ceva. 
Dacă nu avem bani nu putem să facem ceva. Asta este părerea mea. Dacă tot am început și am votat 
cu toții proiectele acestea, nu putem să le terminăm dacă nu avem bani. Asta este concluzia mea. 

D-nul Nădescu Viorel – Vroiam să vă întreb domnule Narcizel, dumneavoastră acasă, când faceți 
un împrumut, prima dată faceți cheltuieli excesive și dupa aceea faceți și împrumut? 

D-nul Prundeanu Narcizel – Pe termen lung urmărești ce vrei să faci, scopul pentru care vrei să 
faci împrumutul. Mai intervin și cheltuieli neprăvăzute, mai intervin și alte cheltuieli. 

D-nul Nădescu Viorel – Mă refeream că Zilele orașului puteam să le reducem de la 350.000 lei, 
să le scoatem cu cheltuială mai mică. Când drăgăneștenii au mâncat mici și au scos bani din buzunar și 
Primăria Orașului Drăgănești-Olt a plătit 50.000 lei în parc la terasa ... 

D-nul Primar – Pentru artiști, orchestră și invitați. Denaturăm discuția. Aceasta problemă este la 
Intrebări, interpelări. 

D-nul Prundeanu Narcizel – Nu sunt adeptul cheltuielilor inutile, dar în condițiile de față, 
proiectele acestea sunt începute. 

D-nul Nădescu Viorel – Dar se știa că sunt începute, domnule consilier, și nu mai făceam 
cheltuielile ăstea. 

D-nul Prundeanu Narcizel - Și în fiecare familie dintre noi mai apar cheltuieli. 
D-nul Primar – Evenimentul Zilele orașului a fost prins în calendarul de activități care cred că l-ați 

votat și dumneavoastră. 
D-nul Nădescu Viorel – Nu l-am votat. 
D-nul Primar – Bun, și dacă nu l-ați votat nu-l mai facem, că nu-l votați d-voastră, 7 persoane? 
D-nul Nădescu Viorel – Nici terenul de mini fotbal făcut la școală, care a costat 500.000 lei.  
D-nul Primar – Vorbiți în necunoștință. 
D-nul Nădescu Viorel - Să ni se spună și nouă cât a costat terenul de mini-fotbal. 
D-nul Primar – Nu este problemă. Ăla l-ați votat dumenavoastră. 
D-nul Nădescu Viorel – Nu l-am votat. 
D-nul Primar – Asta este, că dumneavoastră nu ați votat nimic. Ați fost contra să facem ceva. 

Domnule Nădescu, dumneavoastră v-ați împrumutat să faceți în vale salonul de nuntă? Vă întreb. V-ați 
împrumutat sau nu? Că îl aveți aici în hârtii. 

D-nul Nădescu Viorel – Eu dacă m-am împrumutat am redus cheltuielile, domnule Primar. 
D-nul Primar – Da, și eu le-am redus, la maxim. 



 
 

D-nul Nădescu Viorel - Și ați făcut stadionul cu 500.000 lei când puteați să-l faceți cu 250.000 
lei? 

D-nul Viceprimar – Domnule președinte, am o întrebare. Este strict pentru dumneavoastră și 
pentru doamna consilier Dobre Violeta. Dacă dumneavoastră nu o să votați proiectele acestea, cum vă 
duceți dumneavoastră în fața elevilor și a părinților și ce le spuneți când nu or să se mai continue 
lucrările? O să vă întrebe de ce? Pentru că noi nu am votat, ca să nu se mai continue lucrarea? Să stăm 
așa pe la Mărunței, pe la Comani în Căminul cultural, pe nu știu unde să facem naveta. Pentru că așa 
am vrut noi politic, să nu se facă nimic în orașul ăsta, ca să nu dea bine administrația locală actuală. Să 
chinuim și copiii, să chinuim și părinții? 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Domnule Viceprimar, când ați fost 
dumneavoastră în vreo comunitate de romi? Dumneavoastră ați văzut ce e pe la Stadion? 

D-nul Viceprimar – Eu v-am întrebat de școlile... 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Nu, stați puțin că ajungem acolo. Ați 

văzut când ei vin să ceară o hârtie de la Primărie, le spuneți că au taxe și impozite de plătit, îi prindeți la 
mână cu ceva. Știu oameni care au venit să-și scoată o adeverință ... 

D-nul Primar – Nu este adevărat. Vedeți că ați greșit întrebarea. Spuneți ce le spuneți copiilor? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Ce să le spunem copiilor? Vă dați 

seama că ei sunt amărâți, sunt ...  
D-nul Primar – Nu ne dăm seama noi. Ce le spuneți? Ce faceți pentru ei? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Eu ce fac pentru ei? Scot bani din 

buzunar. 
D-nul Viceprimar – Ce faceți acum, nu ce ați făcut anul trecut sau peste trei luni? Ce faceți 

acuma, astăzi, pentru ei? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Ce pot să fac pentru ei? Ce e bine. 
D-nul Viceprimar – Spuneți ce faceți? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Ce este bine pentru localitate și 

comunitatea din Drăgănești-Olt. 
D-nul Viceprimar – Votați să învețe în niște condiții mai bune? Asta trebuie să-mi spuneți, nu că 

ați făcut dumneavoastră acum un an nu știu ce. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Nu un an, domnule Viceprimar, eu fac 

mereu. 
D-nul Primar - Și noi. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Nu se vede, domnule Primar, nu se 

vede. Ați uitat de romii de la Stadion și ... Acum nu-i mai cunoașteți, îi dați afară din Primărie pentru că 
miros. 

D-nul Primar – Am mai mulți prieteni acolo decât tine. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Domnule Primar, știu cazuri când i-ați 

dat afară din cabinet de la dumneavoastră că miroseau. 
D-nul Primar – Poți să dai un exemplu? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Haideți să nu mai generalizăm. 
D-nul Primar – Vreau să dai un exemplu. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Nu mai generalizăm. 
D-na Dobre Violeta – Observ că dumneavoastră aveți voie să țipați, noi nu. Așa cum am spus că 

nu dumneavoastră sunteți în măsură să ne dați un exemplu. 
D-nul Primar – Lăsați doamnă circul ăsta ieftin. 
D-na Dobre Violeta – La dumneavoastră nu e circ ieftin? 
D-nul Primar – E circ ieftin. 
D-na Dobre Violeta – Deci dumneavoastră aveți voie să țipați. Să se consemneze. Ați zis ce le 

spun părinților. Părinților le spun..... 
D-nul Primar – Aș fi vrut să scurtăm. O să ne împrumutăm cu dobânda aia mare că tot trebuie să 

rezolvăm problemele. 
D-na Dobre Violeta – Mă lăsați să vorbesc? Pe domnul Viceprimar îl intereasează ce am să le 

spun părinților. Am să le spun că am fost de acord cu toate aceste proiecte și sunt în continuare ... 
D-nul Primar – Până la un moment da. 



 
 

D-na Dobre Violeta – Și că dumneavoastră fiind o echipă specială veți găsi soluții pentru 
finanțarea acestor proiecte pentru că nu sunt de acord să îndatorez localitatea cu ... 

D-nul Primar – Nu este niciun fel de problemă. O să găsim soluții. 
D-na Stoenică Eugenia – S-au aplicat multe variante de calcul cu gradul de îndatorare. Cel cu 

8.400.000 lei este de 34%. Puteam să mergem pe 10 milioane lei sau 12 milioane lei. Pentru 10 milioane 
era 40% iar pentru 12 milioane era 47%. Pentru noi, oraș mic și cu buget mic, este avantajos cel de 8,4 
milioane lei. Eu zic că trebuie să luăm acest împrumut pentru că altfel, dacă nu încercăm să continuăm 
lucrările, așa cum scriu ordonanțele Guvernului și toate instrucțiunile de la fondurile europene, banii îi 
dăm înapoi și am primit până acum 84 de milioane. Deci noi ne împrumutăm 8,4 milioane ca să 
continuăm 84 de milioane de până acumă. Și vom mai primi. Dacă nu continuăm, așa cu împrumutul ăla 
pe care tot îl discutați, vom da toți banii înapoi, nu doar dumneavoastră. Tot orașul, inclusiv Consiliul 
local, inclusiv Primăria. 

D-nul Nădescu Viorel – De ce? Noi am fost împotriva ... 
D-nul Viceprimar – Tot timpul ați fost împotrivă. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Lasați-o pe doamna Stoenică să 

continue. 
D-na Stoenică Eugenia – Trebuie să vă gândiți foarte bine. Hotărârea asta vă afectează pe toți, 

absolut pe toți. Afectează buzunarul tuturor. Veți da 840 de miliarde înapoi. Cu fondurile de la Uniune nu 
se discută. Și mai avem și bugetul de stat pe lângă ele. 

D-nul Nădescu Viorel – Noi tot timpul am tras un semnal de alarmă în Consiliu local când s-au 
cheltuit bani pe proiecte.  

D-na Stoenică Eugenia – Pe care alte proiecte? 
D-nul Nădescu Viorel – Pe proiectul ... 
D-nul Primar – Ați vrut să nu se facă. Așa este, ați vrut să nu se facă. Să nu se facă nimic. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Domnule Primar, lăsați-l să vorbească. 
D-nul Primar – Domnule Nădescu, ce nu cunoașteți dumneavoastră este că avem consultanță în 

achiziții. Și acei băieți de la S.C. Urban, este doamna Ramona aici și poate să ne spună dacă puteau să 
facă această lucrare. Se poate doamna Ramona? 

D-na Rădulescu Ramona, director S.C. Urban Activ Serv S.R.L. – Nu. 
D-nul Primar – Vorbiți în necunoștință de cauză.Știi ce înseamnă asta, domnule Nădescu?  
D-nul Nădescu Viorel – Noi tot timpul vorbim în necunoștință de cauză! 
D-na Dobre Violeta – În pledoaria dumneavoastră, domnule Primar, ați spus că anterior am votat 

un împrumut mult mai mare decât acesta și că uite acum e mai bine. 
D-nul Primar – Nu l-am luat doamnă. 
D-na Dobre Violeta – Păi nu l-ați luat ... 
D-nul Primar – Nu l-am luat ca să nu plătim dobândă. 
D-na Dobre Violeta – Vreau să spun că noi nici atunci nu am votat. 
D-nul Primar – Asta spun, că nu ați votat niciodată nimic. Nu ați votat pentru dezvoltare. V-ați 

contrazis. Mulțumesc că ați spus asta! 
D-na Dobre Violeta – Nu ne dați nouă exemplu că am votat un împrumut mai mare ... 
D-nul Primar – Vă mulțumesc!  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Vă rog să faceți liniște. Vă rog să nu 

vorbiți neîntrebați. 
D-na Dobre Violeta – Am vrut să se facă, dar nu cu bani împrumutați. V-ați asumat ... 
D-nul Nădescu Viorel – Când s-au luat bani de la dezvoltare, domnule Primar, și s-au mutat banii 

către alte servicii, cum a fost? 
D-na Stoenică Eugenia – Cu aprobarea Consiliului local s-au luat bani de la dezvoltare. 
D-nul Nădescu Viorel – Noi nu am fost de acord să luați banii de la dezvoltare doamnă. 
D-nul Primar – Problema este că eu am inițiat acest proiect, cine votează, votează, cine nu să-și 

tragă ponoasele. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Corect. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 7 voturi pentru (d-nul Popescu Daniel, d-nul Vitan Marius, d-na Manea Naidin Laura, d-
na Spătaru Ioana, d-nul Stănescu Vasile, d-nul Martin Marian și d-nul Prundeanu Narcizel) și 10 abțineri 
(d-nul Achim Iulian, d-nul Mocioacă Ilie, d-na Dobre Violeta, d-nul Ghica Ion-Costin, d-nul Fieraru 



 
 

Gheorghe, d-nul Neacșu Ionuț, d-nul Stoenică Alexandru, d-nul Ciubuc Dumitru, d-nul Nădescu Viorel și 
d-nul Tobescu Dorel). 
 

3. Modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 78 / 31.10.2018 referitoare la aprobarea 
proiectului și a cheltuielilor legate de proiect „Îmbunătățirea eficienței energetice, reducerea 
emisiilor de CO2 și modernizarea  Gradiniței în Orașul Drăgănești-Olt, satul Comani“. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Inițial Comisia Buget a dat aviz nefavorabil 

proiectului de hotărâre. Având în vedere că ați fost de acord ca proiectul să meargă mai departe eu 
votez favorabil. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil proiectului 
de hotărâre. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
4. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați după finalizarea licitației 

aferenți proiectului „Îmbunătățirea eficienței energetice, reducerea emisiilor de CO2 și 
modernizarea  Gradiniței în Orașul Drăgănești-Olt, satul Comani ”. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre.  
D-nul Ciubuc Dumitru – Documentațiile pentru obținerea de avize și acorduri, erau 19.000 lei și 

acum s-au făcut 30.000 lei. 
D-na Oprișan Florentina – Spuneți pe ce linie a devizului? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Cheltuieli pentru proiectare și asistență. 
D-na Oprișan Florentina – Cheltuielile cu proiectarea și asistența tehnică sunt cheltuieli care se 

împart în documentație pentru obținerea avizelor și întocmirea documentație la faza D.A.L.I., audit 
energetic și după aceea proiectarea ... 

D-nul Ciubuc Dumitru – Înainte erau 19 000 lei și acum sunt 30 000 lei. 
D-na Oprișan Florentina – Nu cred. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Eu așa am în față. 
D-na Oprișan Florentina – La care? 
D-nul Secretar – Ce punct este în deviz? 
D-nul Ciubuc Dumitru – 3.2. 
D-na Oprișan Florentina – 3.2 sunt studii. Documentații pentru obținere avize care se duc la 

Ministerul Educației, CEZ ... 
D-nul Ciubuc Dumitru – Doamnă eu știu unde se duc. De ce se mărește de le 19.000 la 30.000? 
D-na Oprișan Florentina – Nu le facem noi. Taxele acestea nu sunt ale noastre. 
D-nul Mocioacă Ilie – Domnule Primar, cine a făcut devizul ăsta general?  
D-nul Primar – Proiectantul. 
D-nul Mocioacă Ilie - Văd aici la întocmit că nu-și asumă responsabilitatea. Doar dumneavoastră 

semnați. 
D-nul Primar – Eu cu doamna Stoenică. Am înțeles despre ce este vorba. Da, l-am semnat eu. 

Trebuia să-l semneze doamna Stoenică? 



 
 

D-nul Mocioacă Ilie – Nu știu. Dacă este întocmit de proiectant, de ce nu este semnat de 
proiectant? De ce n-a fost ștampilat de proiectant? 

D-nul Primar – E cea mai mică problemă asta. 
D-nul Mocioacă Ilie – E cea mai mică problemă? Auziți domnule Primar, clădirea aia a noastră de 

la C.A.O., o știți cum arată, costă vreo 7 miliarde de lei cu totul. Aici sunt 28. 
D-nul Primar – Nu face obiectul discuției. 
D-nul Mocioacă Ilie – Ba face obiectul discuției, că se vehiculează ideea asta că e un proiect 

foarte real vizat de proiectant. Și când am fost eu viceprimar am găsit 7 miliarde de lei lucrări plătite și 
nefăcute. Bani din bugetul local. De curiozitate, vreau și eu să mă uit în acel deviz al lucrării, piese 
scrise, piese desenate. De curiozitate, nu zic eu că o fi ceva. 

D-nul Primar – Sigur că da. 
D-nul Viceprimar – Ați avut posibilitatea la comisie. 
D-nul Mocioacă Ilie – Păi 28 de miliarde o grădiniță? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
5. Aprobarea tarifelor aferente prestării activității de „Măturatul, spălatul și stropitul 

căilor publice din localitate, inclusiv colectarea și transportul deșeurilor din pământ și pietre 
provenite de pe căile publice la depozitele de deșeuri, precum și a deșeurilor provenite din 
coșurile stradale la depozitele de deșeuri și / sau la instalațiile de tratare" și de " Curăţarea şi 
transportul zăpezii de pe căile publice şi menţinerea în funcţiune a acestora pe timp de polei sau 
de îngheţ" - componente ale Serviciului de salubrizare de la nivelul Oraşului Drăgăneşti-Olt 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. Am înțeles că s-a și rectificat în anexă. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Secretar – A fost transmisă anexa rectificată de către SC Urban pe componenta de 

deszăpezire, conform discuțiilor purtate la Comisia de Urbanism.   
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
6. Aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat a unei cantităţi de masă 

lemnoasă rezultată din Parcul orășenesc Drăgănești-Olt și scoaterea la vânzare, prin licitaţie 
publică, a acesteia. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
           D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

 D-nul Nădescu Viorel – Domnule Primar, ziceați că nu ne interesează pe noi nimic despre 
Drăgănești, că noi suntem împotrivă totală a proiectelor. Masa asta lemnoasă, dacă nu veneam la 
dumneavoastră mai era scoasă la licitație? 

D-nul Primar – Bineînțeles că da. 
D-nul Nădescu Viorel – Nu domnule, că veniseră căruțele ... 
D-nul Primar – Nu este adevărat. 
D-nul Nădescu Viorel – A fost și domnul Florin Homorean acolo și domnul Viceprimar. 
D-nul Viceprimar - Și au fost trimiși de noi acolo – cei cu căruțele? 
D-nul Nădescu Viorel – S.C. Urban a fost acolo? 
D-nul Primar – Să-i disloce și să-i pună deoparte (arborii), domnule Nădescu. Vedeți că am luat 

avize, am fost ... Nu exagerați. 
D-nul Nădescu Viorel – Foarte bine. Se aduc bani la bugetul local. Veniseți cu mașinile în parcul 

orășenesc. 



 
 

D-nul Primar  - Eu? Cine a venit cu mașinile? 
D-nul Nădescu Viorel – S.C. Urban. 
D-nul Primar – Așa. Să disloce. 
D-nul Stoenică Alexandru – Am fost domnule și eu acolo. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Domnule Stoenică, vă rog să vă 

înscrieți la cuvânt. 
D-nul Nădescu Viorel – Și căruțele? Noi exagerăm. Tot timpul noi exagerăm. 
D-nul Primar – Nu spuneți realitatea. 
D-nul Nădescu Viorel – Cum domnule nu spunem realitatea când noi am venit și am sesizat? 
D-nul Primar – Dumneavoastră sunteți acum în campanie electorală. Vă aduceți aminte ce mi-ați 

spus? 
D-nul Nădescu Viorel – Ce? Noi suntem în ședință publică. Da? Nu mai spuneți că suntem în 

campanie electorală. 
D-nul Primar – Ba da, sunteți. Am văzut că v-a păsat ... 
D-nul Stoenică Alexandru – Domnule Primar ... 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Vă rog frumos să nu mai interveniți, 

domnule Stoenică. Este o discuție între domnul Nădescu și domnul Primar. Vă rog, domnule Nădescu, 
continuați. 

D-nul Nădescu Viorel – Domnule președinte, ce să mai continuăm? Noi tot timpul exagerăm, noi 
tot timpul suntem împotrivă, facem circ. Dar circul îl faceți dumneavoastră, domnule Primar. 

D-nul Stoenică Alexandru – Eu îi mulțumesc domnului Nădescu că a intervenit în această 
situație, să demonstrăm că ne interesează soarta acestei localități, că dacă nu era dânsul nu intrau banii 
aceștia în bugetul local. Se dădeau mită elecorală. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Domnule Primar, mai sunt lemne pe 
acolo? Să ducem și noi lemne la oamenii aceia la Mărunței. Vă rog eu frumos! 

D-nul Primar – Sunt lemne acolo, dar se licitează dacă ați înțeles bine. De asta este proiectul 
ăsta. Dumneavoastră nu ați înțeles de ce este proiectul acesta? 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Am înțeles. Ziceam să ducem și noi la 
oamenii aceia la Mărunței. 

D-nul Viceprimar – Pe ce bază domnule președinte? Cum facem? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Se găsește o bază, domnule 

Viceprimar, să ducem acolo. 
D-nul Viceprimar – Spuneți dumneavoastră. Cum? 
D-nul Primar – Vorbiți cu domnul Viorel Nădescu că mai cară câte o mașină acolo. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Nu este treaba dânsului, domnule 

Primar. Oamenii se plâng că nu au... 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu mai faceți afirmații nefondate. Putem să facem și noi despre 

dumneavoastră.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
7. Privind modificarea, completarea unor poziții din Anexa la H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 

30 / 29.06.2018 referitoare la însușirea inventarului actualizat al domeniului privat al Orașul 
Drăgănești – Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
           D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

  D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
 



 
 

 
 
8. Mandatarea Primarului Orașului Drăgănești-Olt în vederea efectării demersurilor, la 

nivelul instanțelor de judecată, de constatare a nulității absolute parțiale a contractului de 
vânzare-cumpărare nr. 1616 / 20.12.2010 încheiat la B.N.P. NEAGU Camelia Mihaela între 
DESERVIREA Societate cooperativă și S.C. SIBO S.R.L., cu privire la transmiterea dreptului de 
folosință în favoarea S.C. SIBO S.R.L. asupra întregii suprafețe de teren intravilan de 3200 mp din 
acte (3130 mp din măsurători) din str. N. Titulescu, nr.5 – domeniu privat al U.A.T. Orașul 
Drăgănești-Olt și de radiere a sarcinii corespunzătoare din C.F. nr. 50489. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
            D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Primar – Urmează să fie angajat un avocat în scurt timp să ne reprezinte interesele. Eu 
trebuie să fiu mandatarul la proces. 

D-nul Stoenică Alexandru – Angajăm avocat? Nu avem juriști în primărie? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe – Haideți să nu vorbim neîntrebați. Vă 

înscrieți la cuvânt și vorbim. 
D-nul Primar – Știți că avem proces cu S.C. SIBO și mai avem această cale de atac. Trebuie să-l 

ducem la sfârșit pentru că ne poate întreaba Curtea de conturi de ce nu am dus la capăt procesul. 
D-nul Stoenică Alexandru – De ce mai angajăm avocat? Noi vorbim de reducerea cheltuielilor în 

aparatul administrativ al Primăriei și noi angajăm cheltuieli cu avocat, când noi avem juriști angajați ai 
primăriei. 

D-nul secretar – Câți juriști avem angajați, domnule Stoenică? 
D-nul Stoenică Alexandru – Doamna Gina Podaru nu este jurist? 
D-nul secretar – O singură persoană din primărie vreți d-voastră să facă întreaga activitate de 

juridic: contracte, avizare, să participe la licitații și să meargă și la instanță? 
D-nul Stoenică Alexandru – Haideți să nu ne batem joc de banul public, după aceea zicem că nu 

am avut bani.  
D-nul secretar – Eu cred că asta nu este bătaie de joc a banului public. Nu vorbim de o direcție, 

de un serviciu cu mai mulți angajați, ci este un compartiment cu 2 posturi, din care doar unul ocupat de 
un titular, iar celalalt vacant – cu atribuții exercitate temporar de d-na Corina Prună, care este Șef Serv. 
taxe și impozite locale.   

D-nul Ciubuc Dumitru – Domnule secretar, aici la pagina 4 din sentința civilă nr. 1778 din 
07.11.2022, se menționează: „ Declarația autentificată sub nr. 393/18.03.2022 dată de numitul Tudorică 
Marian-Viorel, Primarul UAT Drăgănești-Olt, nu este și nu poate fi acord al părților implicate, fiind o 
dovadă clară de abuz de drept, deoarece părțile implicate sunt U.A.T. Oraș Drăgănești-Olt, iar Primarul 
poate reprezenta Orașul Drăgănești-Olt numai ca autoritate executivă, în baza unei hotărâri de Consiliu 
local ...” 

D-nul secretar – Cine spune asta? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Instanța. 
D-nul secretar – Este apărarea societății. 
D-nul Primar – Avocatul lor spune că nu am eu dreptul. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Domnule secretar, este în motivarea hotărârii, nu ce spune avocatul lor. 
D-nul Stănescu Vasile – Noi nu suntem în drept? Ce înseamnă asta? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Să ne spună domnul secretar, ce nu înțelegi? 
D-nul Stănescu Vasile – Eu te întreb pe tine. 
D-nul secretar – Domnul Primar, conform art.154 alin.6 din Codul administrativ, reprezintă 

unitatea administrativ teritorială în relațiile cu autoritățile publice, persoanele fizice și juridice, precum și 
în justiție. Aici este vorba despre apărarea și conservarea patrimoniului U.A.T.. Domnul primar nu a 
închiriat, nu a concesionat, nu a transmis folosința gratuită de unul singur, fără acceptul dumneavoastră 
a Consiliului local. Este vorba de faptul că domnul Primar a fost de acord să emită o declarație notarială 
de rectificare a cărții funciare a terenului, în sensul radierii acelei sarcini înscrise fără acceptul 
proprietarului U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt. Cunoașteți bine faptul că societatea SIBO are în proprietate 
niște construcții pe un teren proprietate privată a UAT-ului, că au existat o serie de pași procedurali în 
sensul că s-a intenționat ca dumnealor să preia folosința cu titlu oneros, lucru care nu s-a întâmplat. Se 



 
 

dorește clarificarea în instanța de judecată a situației acelei folosințe – pentru care societatea nu plătește 
U.A.T-ului. din punct de vedere civil nimic. Despre asta este vorba în mare. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Asta vroiam să știu. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
9. Aprobarea prelungirii contractului de închiriere, încheiat cu S.C. Vodafone Romania  

S.A .- Bucureşti, pentru terenul în suprafaţă de 80 mp, domeniu privat al localității, situat în 
extravilanul oraşului Drăgăneşti-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
           D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Primar – Se prelungește contractul pe 5 ani. Antena este amplasată lângă cimitirul de pe 
strada Morii. Am stabilit ca nivelul anual al chiriei să fie de 2.000 de euro.    

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
10. Aprobarea unui schimb de locuință A.N.L., având ca beneficiar pe d-na SNOP 

Alexandra, 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Primar – A fost o cerere în acest sens. Sunt mai mulți membri ai familiei care locuiesc 

acum în garsonieră. Acesta este un apartament. Vor să aibă spațiu mai mult pentru familie. Urmează ca 
pe celălat, care rămâne liber, să-l dăm următorului de pe lista de priorități, luna viitoare. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
11. Întrebări, interpelări. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Am o întrebare pentru domnul Primar și domnul Viceprimar. 

Dumneavoastră ați mai fost pe strada Intrarea Oltului? 
D-nul primar – Da. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Probabil ați și văzut că depozitează lumea toate resturile acolo.  
D-nul Primar - Știți de ce ? Am închis cu gard acolo unde obișnuiau să ducă resturile. Știți ce au 

făcut cetățenii? Au început să le ducă în vii. Am pus pază și au început să le ducă acolo. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Lăsați-mă să termin și apoi răspundeți. Firmele care lucrează, și nu vreți 

să ne spuneți cum le cheamă, unde duc resturile? 
D-nul Primar – Le duc la Slatina și le concasează. Le duc și la Mărunței. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Înseamnă că nu ați mai trecut pe acolo. 
D-nul Primar – Domnule consilier, ați găsit dumneavoastră un constructor acolo și i-ați luat 

numărul de la mașină? Vă întreb. Ați găsit dumneavoastră un număr de mașină sau societatea X care 
lucrează la școală sau grădiniță? 

D-nul Ciubuc Dumitru – Vă spun eu că acolo s-au dus toate betoanele care ... 
D-nul Primar – Nu dați cu noroi în constructor, pentru că îl duce unde trebuie. Doamna 

Rădulescu, aceștia au plătit la un moment dat o firmă de la Slatina să vină? 
D-na Rădulescu Ramona – Da. 
D-nul Primar – S.C. Urban nu are dreptul să strângă acele resturi pentru că nu are unde să le 

ducă. Moluzul nu poate să-l ducă. Se duce la o firmă unde se concasează. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Atunci înseamnă că dumneavoastră nu vă ocupați ... 



 
 

D-nul Primar – Ba da, ne ocupăm. Dumneavoastră stați mai aproape de zona aceea. Ați văzut pe 
cineva? Eu am mai și pozat. Am pus pază la groapa de gunoi și oamenii au dus acolo în groapa de 
piatră și în vie, pe câmp. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Nu vorbesc de crengi și alte resturi vegetale. 
D-nul Primar – Nu domnule, de moluz. Am înțeles ce ați întrebat. 
 
D-nul Mocioacă Ilie – Domnule Primar, vroiam să vă aduc în discuție problema drumului de lângă 

curtea liceului. Acolo nu poate să ajungă mașina de gunoi. Am întâlnit un cetățean care deși plătește 
gunoiul, este nevoit să-l ducă singur la tomberon, deoarece mașina nu poate intra pe acest drum.    

D-nul Primar – Nu știți ce înseamnă șantier, domnule Mocioacă? S-a băgat coloana de apă pe 
acel drum. Ziceți la Titel la poartă, nu acolo ziceți? 

D-nul Mocioacă Ilie – Nu. Este vorba de gardul de la liceu. 
D-nul Viceprimar – La Drăgușin, în zona aceea? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Nu. Este vorba de gardul de la liceu. Să tragem gardul invers și venim cu 

strada drept. Să poată circula mașinile. 
D-nul Viceprimar – Dumneavoastră propuneți acum să mutăm gardul? 
D-nul Primar – Domnule secretar, am făcut solicitare la Ministerul Educației și a fost respinsă? 
D-nul secretar – Este nevoie de aviz din partea Ministerului Educației. 
D-nul Primar – Am făcut solicitare? 
D-nul secretar – Da, însă demersul are nevoie de avizul acesta premergător . 
D-nul Primar - Știu că era un proiect al dumneavoastră acesta. 
D-nul Mocioacă Ilie – Era o idee. 
D-nul Primar – Am făcut solicitare pe acea suprafață și nu ne-au dat voie cei de la Ministerul 

Educației. 
D-nul Mocioacă Ilie – Eu cred că se poate face prin hotărâre de consiliu. 
D-nul secretar –  Nu se poate doar pe baza de hotărâre. Este necesară obținerea premergătoare 

a acelui aviz.  
D-nul Mocioacă Ilie – Am înțeles. Nu se vrea, nu se poate. 
D-nul Primar – Nu, nu că nu se vrea. Avem răspunsul. În următoarea ședință vi-l prezint. 
D-nul Mocioacă Ilie – Dacă mașina de gunoi nu intră acolo, cum intră mașina de pompieri? Ce 

fac oamenii ăia acolo? Eu cred că dacă vă zbateți puțin puteți să rezolvați ... 
D-nul Primar – Da domnule Mocioacă, înțeleg. Până acum nu ați fost așa de vocal. Acum vreți să 

ieșiți în față să prindeți un loc ... 
D-nul Mocioacă Ilie – A doua problemă. Mai sunt cetățeni care mă tot întreabă de programul 

Rabla. De ce noi nu ne-am înscris la programul Rabla? S-a înscris Caracalul, Mărunțeiul, mai multe 
primării. 

D-nul Primar – Avem datorii la fondul de mediu. 
D-nul Mocioacă Ilie – Dar am vrut să ne înscriem și nu putem? 
D-nul Primar – Nu putem să ne înscriem pentru că sunt datorii la fondul de mediu. 
D-nul Mocioacă Ilie – Avem noi datorii? 
D-nul Primar – Da. 
D-nul Mocioacă Ilie – Păi și acolo avem datorii? 
D-nul Primar – Da. 
 
D-nul Ciubuc Dumitru – Vreau să o întreb pe doamna Rădulescu Ramona dacă are o angajată 

pe numele de Mariana Lăluci? 
D-na Rădulescu Ramona – Da. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Cu ce se ocupă? 
D-na Rădulescu Ramona – Este pe postul de economist. Eu fiind director nu mai puteam să ocup 

și funcția de contabil. Este vorba de d-na Daniela Dragomir, așa o știe tot orașul. 
D-nul Primar – Cu contract de colaborare, nu? 
D-na Rădulescu Ramona – Da, este angajată cu timp parțial până în februarie. 
D-nul Tobescu Dorel – Nu este la ITM? 
D-na Rădulescu Ramona – Este și la ITM. Poate să aibă câte contracte vrea. 
  



 
 

Simion Marin Ion – cetățean al orașului – Ca persoană cu handicap eu mi-am făcut datoria față 
de cetățeni, de domnul primar, de domnul viceprimar, de consilieri. Nu cred că am plecat din serviciu și 
nu mi-am făcut datoria. Poate că am stat și peste program. Doamna Ramona Rădulescu este aici și este 
directoare interimară. Dânsa știe când am spălat toboganul de fecale. Am curățat de mizerie în jurul 
blocului unde își fac nevoile și se droghează. Am ridicat și seringi. Conform legii eu nu am voie să iau 
seringile, asta mi-a spus și doctora Mohanu și cei de la I.T.M. Eu mi-am făcut datoria. Sunt amenințat de 
domnul Vali, care este angajat la SC Urban. Mi-a spus că îmi dă o lopată în cap și că sunt nebun și 
handicapat.  

Domnule Primar, poate dumneavoastră nu știți cât sunt eu de jignit de unii dintre colegi. Am ajuns 
cu sectorul până la strada de la Salvare. Vă rog să mă credeți că am ajuns cu sectorul până la fosta 
Fabrică de Cărămidă. Am făcut pentru că s-a dus lumea la domnul primar. Am măturat și mi-am văzut 
de treaba mea. Am trecut și peste program. La ora 6,30 ... 

D-nul Viceprimar – Poți să sintetizezi? 
D-nul Simion Marin Ion - Și eu v-am ascultat. Lăsați-mă să termin. La 06,30, eu măturam la 

Poliție. De ce sunt amenințat și nu mi se semnează contractul? Mă amână mereu. De ce? Că sunt 
persoană cu handicap? Mai mult, vreau să vă arăt ceva și am terminat. Eu ca persoană cu handicap le-
am arătat celor de la ajutor social, care sunt buni de muncă, că fac curațenie. Sunt mulți care nu-și 
plătesc impozitele și taxele. Asta am vrut să vă aduc la cunoștință. De ce sunt amenințat că mă dă afară 
din serviciu? Pentru că spun de echipamente și sunt deranjat de colegii mei care mă fac nebun și 
handicapat. Dar de ce sunt handicapat? Așa m-a dat Dumnezeu. M-am aruncat de pe bloc domnule 
Primar, din cauza părinților care mă băteau în cap. Eu am fost abandonat în spital. Nu m-am dus să fur. 
La cazierul meu scrie că am dosare penale, doamna Rădulescu? 

D-na Rădulescu Ramona – Nu. 
D-nul Simion Marin Ion - Și atunci? Așa nebun cum sunt, domnule Primar, vreau să arăt 

cetățenilor dumneavoastră și la toți consilierii că vreau să muncesc. Domnule primar, vă rog eu dați-i 
voie doamnei Rădulescu să-mi dea contractul. 

D-nul Primar – Nu sunt eu cel care decide, doamna director decide. Poate să-ți prelungească de 
astăzi, de luni, de marți. 

D-nul Simion Marin Ion – Așa a zis și I.T.M.-ul. 
D-nul Primar – Poate să-ți prelungească dacă vrea. Nu lucrez eu acolo. 
D-nul Ciubuc Dumitru – De ce nu s-a înregistrat și discuția aceasta pe telefon? Trebuia să stea 

să înregistreze toată ședința. 
D-nul Viceprimar – A înregistrat Ion. A dat-o live. 
D-nul Simion Marin Ion – Legea spune clar că am voie să filmez, domnule președinte. 
D-nul Stoenică Alexandru – Trebuia înregistrarea integrală a ședinței. 
D-nul Simion Marin Ion – Nu mă deranjează, domnule consilier. Pe mine mă deranjează faptul 

că... Domnule primar, vă rog eu dați-mi un răspuns.  
D-nul Primar – Am primit o hârtie de la Prefectură. Ai sesizat și acolo. 
D-nul Simion Marin Ion – Da, la Camera de abuz. Mă face nebun mereu. 
D-nul Primar – Trebuie să mergi în instanță. 
D-nul Simion Marin Ion – Mă duc. Spuneți oamenilor, doamna Rădulescu, că zice domnul Primar 

că sunt eu nebun. 
D-nul Primar – Nu am zis eu așa ceva. 
D-nul Simion Marin Ion – Nu domnule Primar, am zis așa să nu credeți că sunt nebun. 
D-na Rădulescu Ramona – De ce ai jignit colegii? 
D-nul Simion Marin Ion – Dacă doamna Doina, care este croitoreasă, m-a drăcuit și m-a făcut 

nebun. 
D-na Rădulescu Ramona – Nu este adevărat. Ți-a zis că te-ai deșteptat de când te-ai aruncat de 

pe bloc. 
 
 
 
 
 
 



 
 

V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Fieraru Gheorghe, mulţumeşte consilierilor pentru 
participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune consilierilor 
încheierea lucrărilor şedinţei ordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei ordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  
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